
Nagovor kandidata za dekana FOV UM izr. prof. dr. Uroša Rajkoviča 

Spoštovane študentke in študenti FOV!

Naša prepoznavnost je osnovana na uspehih naših 
diplomantov, na naših raziskovalnih dosežkih, na delu z in 
odnosom do študentom in drugih deležnikov.  

S tem naj bo skladno naše delovanje. Vodstvo FOV mora 
ponovno premisliti o kakovosti pedagoškega procesa. Pri zadnji 
prenovi smo namreč bistveno zmanjšali število ur predavanj in 
vaj, namesto da bi se ukvarjali s kakovostjo predavanj, vaj in 

drugih oblik dela s študenti. Zagotavljam vam, da vam bom prisluhnil in se z vami pogovarjal. Menim, da ste 
študentke in študenti naše najboljše ogledalo in da morate igrati ključno vlogo pri izboljšavah pedagoškega 
procesa. 

FOV smo ljudje. 

FOV smo zaposleni in študentje. 

Študentke in študente vidim kot enakopravne neodvisne partnerje pri soustvarjanju prihodnosti FOV. 

Pričakujem redno dvosmerno komunikacijo, ki mora biti podkrepljena z uresničitvijo idej vseh, tudi vaših. 
Udeleževal se bom študentskih dogodkov, saj menim, da si moramo pomagati pri skupni promociji. Ker smo 
skupaj močnejši in ker si vsi prizadevamo za skupen cilj - ugled FOV in vaših diplom. 

Želim si, da se ne bo nihče bal pristopiti k meni kot dekanu z vašimi izzivi 
in predlogi. Bolje bo potrebno predstaviti delo prodekanov, da boste 
študentje bolje razumeli razlike v njihovih resorjih in delovanju. 

Zavzemam se in zavzemal se bom za hibridno obliko poučevanja, kjer 
boste študentje po zaključku pandemije dobrodošli v predavalnicah, ob tem pa se bomo potrudili omogočiti 
udeležbo na predavanjih in vajah tudi tistim, ki zaradi najrazličnejših razlogov ne morejo biti fizično prisotni 
na FOV. 

Sodelovanje z okoljem je nujno potrebno okrepiti. Menim, da smo na tem področju v zadnjih letih naredili 
premalo. Strokovnjaki iz okolja lahko podajajo znanja, ki komplementarno dopolnjujejo znanja pedagogov. 
Lahko predstavijo ključne kompetence, ki jih pričakujejo od kandidatov za zaposlovanje. Pogosteje naj 
predstavijo svoje delo iz prakse, da vsi skupaj spoznamo raznolikost sveta, ki je lahko bistveno drugačen 
kot v knjigah. Glede obveznih in neobveznih prakse se bom zavzemal, da naboru podjetij, ki jih ponujajo, 
dodamo več takih, ki aktivno zaposlujejo na naših študijskih področjih. 

Vsak lahko pove svoje 
mnenje, ker s tem prispeva 

za boljši danes in jutri. 

https://www.youtube.com/channel/UCXsa8SNBLXm2OmbNhjhigzA


Tako kot sodelujemo že sedaj v okviru tekmovanj v študijah primera, v 
okviru študentskega bazarja, formalnih in neformalnih študentskih 
projektov v laboratorijih FOV, v okviru delavnic, konferenc in drugih 
oblik, želimo te prakse razširiti na večji krog študentov. Gre za mreženje, 
v okviru katerega spoznavate kolegice in kolege s katerimi se boste 
srečevali na poslovni poti. Z vašo kreativnostjo ustvarjate poslovne 
ideje in start-upe. Takšna promocija bo zagotovo pritegnila še več 
gospodarskih subjektov k aktivnemu sodelovanju v smislu podpiranja vašega projektnega dela. In to mora 
biti vodilo pri prenovi študijskih programov poleg predavanj in vaj. 

Ker je pomemben vsak študent, je potrebno širiti zamisel o personalizaciji kurikuluma. Čeprav smo vsi del 
FOV, nas zanimajo različne stvari. In smisel diplome je pridobiti programsko-specifične kompetence, vendar 
si delodajalci ne želijo, da bi bili vsi diplomanti istega študijskega programa uniformno enaki. Zanimajo jih 
dodatna znanja, ki jih pridobivate v študentskih letih. Naj si bo to izkušnja s študijem v tujini preko programa 
Erasmus+, za katerega sem koordinator na FOV, ali opravljanje izbirnih vsebin na katerikoli članici UM oz. 
opravljanje obveznih študijskih vsebin na drugih univerzah po Sloveniji, ali pa neomejen nabor obštudijskih 
dejavnosti, ki jih organizirate študentje sami v okviru svojih študentskih organizacij. Podpiral bom vse vrste 
obštudijskih dejavnosti, ne bom pa se vmešaval v delo študentskih organov in organizacij, ker verjamem, da 
morate biti študentje pri tem samostojni. Pri tem študentje potrebujete podporo. Moj prvi korak bo, da vam 
učilnic za obštudijske dejavnosti ne bomo več zaračunavali. Želim si organizirati ekskurzijo v tujino vsako leto, 
ker menim, da internacionalizacije v našem prostoru ni nikoli dovolj. 

Veselim se, 

da bomo skupaj ustvarjali prihodnost 

Fakultete za organizacijske vede! 

Moj program dela je objavljen na spletu. Moja ustna predstavitev je dosegljiva na mojem YouTube kanalu. 

Pri vsaki odločitvi pomislim 
tudi na druge. 

Verjamem, da bomo tudi 
zaradi tega odličen tim FOV. 

Kako potekajo volitve? 

Glasujete lahko na dan volitev, v sredo 31. 3. 2021 na spletnem naslovu: 

 https://um.simplyvoting.com 

Prijavite se z digitalno identiteto UM. Volitve so tajne, kar pomeni, da nihče nima vpogleda, kako 
posameznik glasuje. Več podrobnosti najdete v Sklepu o razpisu volitev dekana, ki je skupaj z 
ostalimi gradivi dostopen na https://fov.um.si/sl/volitve-dekana-fov-um-2021 

https://fov.um.si/sites/default/files/upload/documents/program_dela_izr._prof._dr._urosa_rajkovica_kandidata_za_dekana_fov_um_.pdf
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